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Zápisnica 
zo zasadnutia Komisie športu, mládeže a telesnej výchovy  MsZ v Galante 

konaného dňa 13.02.2023 

 
Prítomní: 

(podľa prezenčnej listiny)  

 

Program: 

1. Preschválenie nájomnej zmluvy medzi SŠZ a Tenisovým klubom Slovan Galanta  

2.  Návrh zmeny VZN o poskytnutí dotácií 

3.  Informácie o čerpaní a vyúčtovaní dotácií za rok 2022  

4.  Vyhodnotenie výsledkov činnosti ŠK, TJ a OZ za rok 2022 a členské  základne  

5.  Návrh na pridelenie finančných prostriedkov pre oblasť „Rozvoj  telesnej kultúry“ z  

     rozpočtu mesta na rok 2023  

6.  Športovec roka 2022 – vyhodnotenie návrhov  

7.  Návrh na ocenenie mesta za rok 2022 – oblasť športu 

8.  Rôzne 
 

Otvorenie 

Mgr. Juraj Bottka, predseda komisie privítal na zasadnutí všetkých prítomných členov 

komisie, pána primátora aj pani vedúcu právneho oddelenia. 

Oboznámil prítomných s programom zasadnutia. Mgr. Zsolt Barczi navrhol zmenu programu, 

ktorý bol jednomyseľne schválený. 

 

Program: 

1. Návrh na ocenenie mesta za rok 2022 – oblasť športu 

2. Preschválenie nájomnej zmluvy medzi SŠZ a Tenisovým klubom Slovan Galanta  

3. Návrh zmeny VZN o poskytnutí dotácií 

4. Športovec roka 2022 – vyhodnotenie návrhov  

5. Informácie o čerpaní a vyúčtovaní dotácií za rok 2022  

6. Vyhodnotenie výsledkov činnosti ŠK, TJ a OZ za rok 2022 a členské  základne  

7. Návrh na pridelenie finančných prostriedkov pre oblasť „Rozvoj  telesnej kultúry“ z  

    rozpočtu mesta na rok 2023  

8. Rôzne 
 

 

 

1. Návrh na ocenenie mesta za rok 2022 – oblasť športu 

    Materiál bol členom zaslaný v elektronickej podobe. 

 

Mgr. Juraj Bottka – uviedol materiál a dal slovo pánovi primátorovi.  

Primátor - oznámil, že chcel ocenenie robiť demokraticky, chcel do toho zapojiť aj 

jednotlivé komisie, aby to bolo spoločné rozhodnutie. Cena mesta je najvyšší druh ocenenia, 

okrem čestného občianstva, preto by nebol rád, keby sa cena mesta rozdávala často, jeho 

návrh je dať cenu mesta raz ročne jednému ocenenému. 

Vznikla diskusia. 
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Komisia športu, mládeže a telesnej výchovy prerokovala návrh na „Ocenenie osobností 

mesta Galanta za rok 2022 – oblasť športu“ a jednomyseľne odporúča nasledovné druhy 

ocenenia pre tieto osoby/kolektív: 

Cena mesta Galanta: 

                     Mgr. Lórant Takács  

 

Cena primátora mesta Galanta: 

                     Mgr. Jozef Gál  

                     László Benkovics  

                     Martin Juhás  

 

Uznanie – ďakovný list: 

                    Ladislav Takács  

                    FBK Galanta United – Footballandia. 

 

 

 

2.  Preschválenie nájomnej zmluvy medzi SŠZ a Tenisovým klubom Slovan Galanta 

     Materiál bol členom zaslaný v elektronickej podobe. 

 

JUDr. Miriam Šablatúrová – uviedla materiál. Predmetná zmluva nebola schválená MsZ 

a to treba vyriešiť, dať do poriadku. 

Vznikla diskusia. 

Mgr. Juraj Bottka – navrhol, aby všetky zmluvy SŠZ boli takto prekontrolované právnym 

oddelením. Ďalej navrhol, aby boli stanovené jednotné ceny na prenájom športovej haly pre 

všetky kluby rovnako, takisto nastaviť podmienky už v zmluve na prenájom haly, kto bude 

zodpovedný za prípadné poškodenia zariadenia. Mohli by byť zvýhodnení športovci, ktorí 

patria pod klub, alebo majú v Galante trvalý pobyt. 

Štefan Varga – odpovedal, že s ostatnými klubmi majú iba dohody a na využívanie športovej 

haly existuje prevádzkový poriadok. 

 

Komisia športu, mládeže a telesnej výchovy MsZ berie na vedomie Nájomnú zmluvu medzi 

Správou športových zariadení mesta Galanta a Tenisovým klubom Slovan Galanta zo dňa 

01.08.2008, v znení Dodatku č. 1 zo dňa 23.09.2022 a odporúča vyvolať stretnutie 

s realizátorom stavby, dohodnúť konkrétne legislatívne podmienky k zmluve v prospech 

športovcov a obyvateľov mesta a materiál následne predložiť mestskému zastupiteľstvu. 

 

 

 

3. Návrh zmeny VZN o poskytnutí dotácií 
    Materiál bol členom zaslaný v elektronickej podobe. 

 

JUDr. Miriam Šablatúrová – uviedla materiál, informovala, že návrh na zmenu VZN 

vznikol preto, aby sa zjednodušilo podávanie žiadostí a hlavne zúčtovanie poskytnutých 

finančných prostriedkov. Kluby boli proti tomu, aby museli vyúčtovať finančné prostriedky z 

cudzích zdrojov. Teraz bude vo VZN, že žiadateľovi je možné poskytnúť dotáciu maximálne 

vo výške 80% celkových nákladov projektu a zároveň je žiadateľ povinný na vyzvanie 

spracovateľa a kontrolného subjektu preukázať finančné krytie z iných zdrojov vo zvyšnej 

časti celkových nákladov; tieto však nemusí preukazovať priamo pri zúčtovaní. 
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Mgr. Juraj Bottka – dal návrh, aby hlavný kontrolór skontroloval ročne aspoň 3 športové 

kluby. 

Mgr. Jozef Gál – sa opýtal, prečo je v návrhu VZN, že žiadateľ je oprávnený podať 

maximálne dve žiadosti o poskytnutie dotácie za kalendárny rok v rámci jednej výzvy. 

Primátor – odpovedal, že skôr je to zamerané na kultúrnu oblasť, tam dávajú v rámci jednej 

výzvy žiadosti aj na 5-6 podujatí.  

Silvia Prokopová – sa opýtala, prečo nemôže byť autorská zmluva uznaná ako účtovný 

doklad. 

JUDr. Miriam Šablatúrová – odpovedala, že má informácie o tom, že sa to používa 

v zahraničí, ale nevie, či sa to dá u nás a keď áno, tak ako. 

 

Komisia športu, mládeže a telesnej výchovy MsZ berie na vedomie návrh Všeobecne 

záväzného nariadenia mesta Galanta č. .../2023 o poskytovaní dotácií z rozpočtu mesta, 

ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie mesta Galanta č. 23/2021 

a odporúča ho MsZ na schválenie s pripomienkou: zapracovať do návrhu VZN uznanie 

zmluvy o diele ako účtovného dokladu pri zúčtovaní dotácií. 

 

 

 

4. Športovec roka 2022 – vyhodnotenie návrhov 

    Materiál bol členom zaslaný v elektronickej podobe. 

 

Mgr. Juraj Bottka – uviedol materiál.  

Po diskusii sa členovia jednomyseľne dohodli. 

 

Komisia športu, mládeže a telesnej výchovy prerokovala návrhy na „Športovec roka mesta 

Galanta za rok 2022“ a jednomyseľne odporúča oceniť nasledovných športovcov: 

 

a) Športovec roka, vek do 18 rokov:  

 Tia Hrotková 

 Alex Sitár  

 Timotej Mikovič  

 

b) Športovec roka, vek nad 18 rokov:  

                                      Michal Takács  

                                      Adolf Stanek  

                                      Roman Nyíregyházki  

 

c)  Športový kolektív roka:  

                                       Tím dievčat starších žiačok vo florbale  

 

d) Tréner roka:  

                                      Terézia Tóthová. 
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5. Informácie o čerpaní a vyúčtovaní dotácií za rok 2022  

    Materiál bol členom zaslaný v elektronickej podobe. 

 

Mgr. Renáta Zsidóová – uviedla materiál, ako jednotlivé športové kluby zúčtovali 

poskytnutú dotáciu za rok 2022.  

 

Komisia športu, mládeže a telesnej výchovy berie na vedomie Informácie o čerpaní a 

vyúčtovaní dotácií za rok 2022. 

 

 

 

6. Vyhodnotenie výsledkov činnosti ŠK, TJ a OZ za rok 2022 a členské  základne  

    Materiál bol členom zaslaný v elektronickej podobe. 

 

Mgr. Juraj Bottka – uviedol materiál. Vysvetlil, že by bol rád, keby sa dotácia poskytovala 

jednotlivým klubom aj s prihliadnutím na to, aké ciele má klub, akú majú členskú základňu, 

ako pracujú s mládežou. Bolo by dobré nastaviť nejaké kritériá, napr. ktorý klub má aký 

progres, koľko nových hráčov začlenili, či má klub v danom roku nejaké výsledky, čo ich 

činnosť prináša pre mesto. Chcel by sa vyhnúť tomu, aby žiadosti boli každý rok tie isté. 

Mgr. Zsolt Barczi – dodal, že je za to, aby sa doložili výsledky. Treba vyzvať kluby, aby 

dodatočne doložili. 

 

 Komisia športu, mládeže a telesnej výchovy berie na vedomie Vyhodnotenie výsledkov 

činnosti ŠK, TJ a OZ za rok 2022 a členské  základne s pripomienkou: vyzvať tie kluby, 

ktoré nedodali, aby doložili výsledky. 

 

 

 

7. Návrh na pridelenie finančných prostriedkov pre oblasť „Rozvoj  telesnej kultúry“ z  

    rozpočtu mesta na rok 2023  

    Materiál bol členom zaslaný v elektronickej podobe. 

 

Mgr. Juraj Bottka – dal návrh na prerozdelenie dotácií. Následne členovia komisie 

diskutovali ohľadom jednotlivých návrhov, ktoré aj modifikovali. 

Mgr. Zsolt Barczi – navrhol, aby plaváreň pri Gymnáziu Z. Kodálya s VJM dostala celú 

žiadanú sumu s podmienkou, že poskytnú 50 % zľavu z ceny vstupenky pre obyvateľov 

Galanty. 

Primátor – navrhol schváliť pre BC Tvrdá päsť Galanta vyššiu sumu, ako minulý rok. 

Dosahujú výsledky, cestujú do zahraničia.  

Mgr. Juraj Bottka – navrhol zmluvne zaviazať pomer prerozdelenia dotácie pre ŠK Arkádia 

medzi jednotlivými oddeleniami. 

Roman Kollárik – dodal, že gymnastky cestujú aj na súťaže do zahraničia na vlastné 

náklady. 

Primátor – dodal, že gymnastky majú veľkú členskú základňu a sú limitované priestormi. 

Vedúca gymnastického klubu sa sťažovala, že musia odmietať členky, lebo sa nezmestia do 

telocvične. Navrhol zvolať stretnutie s vedúcou gymnastického klubu a dohodnúť sa s ňou. 

Mgr. Juraj Bottka – vyzdvihol činnosť klubov O.Z. Footballandia a T.J. Gasto Galanta, že 

efektívne pracujú s mládežou, dosahujú úspechy, rozrastajú sa, majú pravidelné tréningy 

zápasy a súťaže po celom Slovensku. Na druhej strane v klube FC Slovan Galanta sú 
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najväčšími sponzormi rodičia detí, sťažujú sa hráči aj tréneri. 80 % dotácie ide na výplatu 

trénerov, nepracujú efektívne s mládežou. Nie je vypracovaná koncepcia, ako by sa malo 

pracovať, v klube nie je prioritou práca s mládežou. Navrhol znížiť dotáciu pre FC Slovan 

Galanta. 

Roman Kollárik – nesúhlasil so znížením, povedal, že keď sa zníži dotácia, nebudú ani také 

výsledky, ako teraz. Teraz sú najlepšie výsledky za posledných 10 rokov. 

Mgr. Jozef Gál – dodal, že teraz je tam iné vedenie, nebolo by to etické ubrať im z peňazí 

práve teraz. Možno by z toho vycítili, že pre členov komisie športu nie je dôležitý futbal. 

Mgr. Zsolt Barczi – dodal, že si váži názor pána predsedu, ale nebude hlasovať za zníženie 

dotácie. 

Primátor – povedal, že tiež by dal šancu novému vedeniu.  

 

Žiadateľ Názov a účel projektu Výška dotácie

Mestský kolkársky klub Slovan Galanta
Dotácia na činnosť Mestského kolkárskeho klubu Slovan Galanta. Zabezpečiť činnosť oddielu, účasť družstiev na 

súťažiach, organizovanie podujatí a turnajov. Starostlivosť o kolkáreň. Obstaranie výstroja pre hráčov v roku 2023
9000,00

BC "TVRDÁ PÄSŤ" Galanta Činnosť klubu 3000,00

BASKETBALOVÝ KLUB JUNIOR GALANTA Rozvíjanie basketbalových zručností detí a mládeže - Basketbalový tréning detí a účasť na turnajoch, organizácia turnajov 3000,00

ŠK Arkádia Galanta Činnosť ŠK Arkádia Galanta 2023 kluby judo, karate, gymnastika 24000,00

Paintball,airsoft klub Galanta Výstavba nového paintballového, airsoftového ihriska 500,00

Hanza  Galanta Hokej, hokejbal a bedminton 2023 1000,00

Modelársky klub "DELFÍN" Rozvoj modelárskych aktivít, podpora aktívneho štýlu života 300,00

O.Z. FOOTBALLANDIA Činnosť FBK Galanta United 10000,00

DOGDANCING CLUB SLOVAKIA Dogdancing pre mládež 2023 500,00

Miestny kynologický klub Hody Rozvoj klubu MKK Hody v roku 2023 500,00

Feedrový Klub Galanta Podpora OZ Feedrový klub Galanta - sezóna 2023 500,00

T.J. Gasto Galanta
Zvýšenie kvality hry súťažných družstiev, reprezentácia mesta. Podpora a zvýšenie záujmu detí a verejnosti o stolný 

tenis
14000,00

CAPOEIRA GALANTA CAPOEIRA GALANTA činnosť 2000,00

Miestna akčná skupina Galanta Rozvoj cyklistickej dopravy a cykloturistiky pre všetky vekové kategórie 1600,00

Boxing Club Galanta Rovnováha 4000,00

FC SLOVAN GALANTA Výchova futbalovej mládeže 2023. Podpora športujúcich detí, mládeže a dospelých futbalového klubu FC Slovan Galanta 100000,00

Telovýchovná jednota Olympia Galanta pri 

Základnej škole Sídlisko SNP v Galante

Rozvíjanie talentu pohybovo nadanej mládeže v atletike. Zabezpečenie súťažnej činnosti mladých atlétov v 

kalendárnom roku 2023
5000,00

Rodinné centrum BAMBUĽKOVO

ŠPORTUJEME od malička - prostredníctvom hier plných pohybu, hudby a motivovaného cvičenia s rôznymi pomôckami a 

športovými nástrojmi sa deti učia za prítomnosti rodičov pracovať na sebe, zlepšovať koordináciu pohybov, precvičovať 

hrubú a jemnú motoriku.

500,00

Galantská Interliga
Galantská Interliga 2023, turnaj ZŠ v malom futbale s účasťou víťaza na MSR v malom futbale, medzinárodný turnaj 6 

reprezentačných tímov, účastníkov MS v malom futbale
3000,00

Gymnázium Zoltána Kodálya  s vyučovacím 

jazykom maďarským - Kodály Zoltán 

Gimnázium, Štvrť SNP 1004/34, Galanta 

Prevádzka krytej plavárne pre verejnosť 5000,00

Hanes Trading s.r.o.
Cesta motorkou okolo sveta rok 2023 - Južná Amerika. Prezentácia mesta počas výpravy. Edukácia mládeže formou 

prezentácie po uskutočnení cesty
1000,00

BADMINTON CLUB GALANTA
Činnosť bedmintonového klubu v roku 2023. Zabezpečiť plnohodnotnú tréningovú prípravu a prípravu členov klubu na 

turnaje. Organizovanie bedmintonových podujatí v meste Galanta. Reprezentácia mesta Galanta.
1000,00

Tenisový klub Slovan Galanta Rozvoj a podpora športových aktivít mládeže. Hľadanie tenisových talentov. 5000,00

Teqballová federácia Slovenska Teqball turnaj o pohár primátora mesta Galanta 0,00

SPOLU: 194400,00

Návrh Komisie športu, mládeže a TV na prerozdelenie dotácií na športové aktivity na rok 2023
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Komisia športu, mládeže a telesnej výchovy prerokovala „Návrh na prerozdelenie 

finančných prostriedkov z rozpočtu mesta na športové aktivity na rok 2023“. 

Návrh komisie na prerozdelenie finančných prostriedkov podľa priloženej tabuľky 

v celkovej výške 194 400 €  o d p o r ú č a  MsZ v Galante schváliť s nasledovnými 

podmienkami: 

 

- na činnosť FC Slovan Galanta odporúča celkovú výšku dotácie 100 000 € 

s pomerom prerozdelenia finančných prostriedkov 40% pre mužov a 60% pre 

mládež. Toto prerozdelenie odporúča zapracovať do zmluvy, 

- pre ŠK Arkádia zmluvne zaviazať pomer prerozdelenia výšky dotácie 24 000 € po 

dohode pána primátora s vedúcou Gymnastického klubu. 

 

Na záver zasadnutia predseda komisie poďakoval prítomným za aktívnu účasť. 

 

 

 

 

                  Mgr. Juraj Bottka 

        predseda komisie  
 

 

V Galante dňa 23.02.2023                                                          

Zapísala: Mgr. Renáta Zsidóová                           


